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 Protokół Nr XII/2019  

z Sesji Rady Powiatu Grójeckiego 

odbytej w dniu 30 lipca 2019 r.   

  

Sesja odbyła się w Sali Konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Grójec,  

Plac Wolności 2 (budynek Ratusza).   

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak o godzinie 10.00 otworzył Sesję 

wypowiadając formułę „Otwieram Sesję Rady Powiatu Grójeckiego”. 

Następnie powitał Panie i Panów Radnych Powiatu Grójeckiego, Dyrektorów 

jednostek organizacyjnych Powiatu Grójeckiego oraz Naczelników wydziałów 

Starostwa Powiatowego, Sekretarza Powiatu, Skarbnika Powiatu oraz przybyłych 

gości.    

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady poinformował, że obecnie w Sesji uczestniczy  

20 radnych, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności 

stanowi (zał. nr 1) do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał klauzurę informacją RODO.  

 

Ad. 3  

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad:  

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Powiatu z dnia 10 i 12 czerwca 2019 r.   

5. Sprawozdanie Starosty Grójeckiego z pracy Zarządu Powiatu i informacje 

Starosty Grójeckiego. 

6. Roczne sprawozdania Kierowników Nadzorów Wodnych z działań 

podejmowanych na terenie Powiatu Grójeckiego.  

7. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

7.1. zatwierdzenia realizacji projektu Praca Owocem Aktywizacji finansowanego  

z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 
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2014-2020, Oś Priorytetowa IX Wspieranie włączenia społecznego i walka  

z ubóstwem Działanie 9.1 Aktywizacja społeczno-zawodowa osób 

wykluczonych i przeciwdziałanie wykluczeniu społecznemu oraz wniesienia 

wkładu własnego;    

7.2. zmieniająca Uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego na rok 2019; 

7.3. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata  

2019-2027”; 

7.4. ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych i specjalnych 

mających siedzibę na obszarze Powiatu Grójeckiego od dnia 1 września  

2019 r.; 

7.5. wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego;  

7.6. wyrażenia woli zawarcia porozumienia pomiędzy Powiatem Grójeckim  

i Powiatem Białobrzeskim w zakresie powierzenia zadania organizacji 

publicznego transportu zbiorowego.  

8. Sprawozdania z prac Komisji Stałych od ostatniej Sesji Rady Powiatu Grójeckiego.  

9. Interpelacje i zapytania radnych.  

10. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

11. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poddał pod głosowanie porządek obrad. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych. Porządek został przyjęty 20 głosów 

„za”.  

 

Ad. 4  

Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Powiatu z dnia 10 i 12 czerwca 2019 r.   

Protokoły zostały przyjęte.  

 

Ad. 5  

Sprawozdanie Starosty Grójeckiego z pracy Zarządu Powiatu i informacje Starosty 

Grójeckiego. – przedstawił Starosta Krzysztof Ambroziak /załącznik/ 

 

Radny Dariusz Piątkowski odniósł się do punktu sprawozdania dot. zagrożenia 

budowy SOR-u przy PCM Grójec.  
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Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że po przeprowadzonej kontroli  

Ministerstwa Zdrowia wynikło, że mamy o 25% zmniejszone środki i do końca nie 

było wiadomo czy będzie nas stać na realizację zadania. Jest to kwota ok. 1,5 mln zł. 

(kontrola przetargu). Istnieje możliwość wydłużenia czasu realizacji zadania i po 

rozmowach ze Skarbnikiem Powiatu, jeśli termin zostanie wydłużony o rok jesteśmy 

w stanie wygospodarować środki. Kosztorys inwestycji opiewał na kwotę  

ok. 13 mln zł. razem z wyposażeniem. Jednak musimy się liczyć z tym, że nie 

wystarczy nam środków na wyposażenie. Budowa SOR-u będzie realizowana.  

 

Radny Wojciech Wojtczak zwrócił się z zapytaniem dot. sprzedaży działek  

w Słomczynie, z których dochód miał być przeznaczony na szpitale. Radny zwrócił 

się z zapytaniem, na jaki cel zarząd zamierza przeznaczyć środki ok. 2,5 mln zł. 

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że jak będą środki na koncie to 

będziemy się nad tą sprawą zastanawiać. Starosta przypominał, że pamięta 

rozmowy między innymi u Wojewody, na jaki cel miały być przeznaczone środki. 

Środki ze sprzedaży działek w Słomczynie miały być przeznaczone na grójecki 

szpital.  

 

Radny Dariusz Piątkowski odniósł się do sprawy budowy SOR-u poinformował, że 

firma, która realizuje projekt nie otrzymuje płatności za faktury. Radny zwrócił się  

z zapytaniem czy zostały przekazane środki z Ministerstwa i kiedy płatności z firmą 

zostaną uregulowane.  

 

W odpowiedzi Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że faktury zostały 

złożone do Ministerstwa Zdrowia. Jesteśmy umówieni za dwa dni na rozmowy  

z wykonawcą. Zadanie jest realizowane bezpośrednio przez PCM Grójec.  

   

Radny Dariusz Piątkowski zwrócił się z zapytaniem czy w związku z audytem, który 

został przeprowadzony zostały wdrożone jakiś zalecenia celem usprawnienia 

działalności szpitali. Radny poinformował, że likwidacja łóżek w szpitalu grójeckim 

spowodowała, że są tzw. „dostawki” a pacjenci z oddziału wewnętrznego są odsyłani 

do innych szpitali. Odniósł się także do sytuacji gdzie na nocnej opiece lekarskiej nie 

było lekarza i pacjenci musieli szukać pomocy w innych placówkach medycznych. 
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Radny poinformował, że standardy obsługi w szpitalu grójeckim zostały znacznie 

obniżone.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że rozpozna sprawę na wydz. 

wewnętrznym w PCM Grójec. Następnie odniósł się do braku opieki na NOL-u 

informując, że dyżurujący lekarz zachorował i zaistniał problem ze znalezieniem 

zastępcy. NFZ został powiadomiony o zaistniałej sytuacji.   

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak odnosząc się do sytuacji na NOL-u 

poinformował, że zdarzają się takie przypadki, kiedy lekarz zachoruje godzinę przed 

rozpoczęciem dyżuru. Następnie poinformował, że nie tylko w grójeckim szpitalu są 

ograniczenia w łóżkach inne szpitale też wykonują takie posunięcia i dlatego nie chcą 

przyjmować pacjentów z innych szpitali, ponieważ nie mają miejsca. Służba zdrowia 

nie jest dofinansowywana na odpowiednim poziomie i szpitale ratują się jak mogą 

oraz podejmują działania, aby obniżyć koszty funkcjonowania.  

 

Radny Dariusz Piątkowski poinformował, że tak jak przedstawiał audytor w swoim 

wystąpieniu łóżka można likwidować, ale trzeba zabezpieczyć geriatrię lub ZOL. 

Społeczeństwo się starzeje i należy zabezpieczyć tą część społeczeństwa. 

Następnie radny poinformował, że pracownicy szpitala w Grójcu otrzymują  

z dwutygodniowym opóźnieniem wynagrodzenie.     

 

Na posiedzenie przybyła radna Grażyna Kijuc. Obecnych na sali obrad 21 radnych  

 

Radny Wojciech Wojtczak poprosił o przybliżenie tematyki rozmów między innymi  

z Marszałkiem Senatu, dyrekcją NFZ, firmą Med-Expert.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że po zakończeniu rozmów przekaże 

szersze informacje. Spotkania poświęcone są między innymi sytuacji w służbie 

zdrowia, możliwości pozyskania środków zewnętrznych, restrukturyzacji.  

   

Radny Wojciech Wojtczak poprosił o przybliżenie rozmów z firmą Med-Expert. 

W odpowiedzi Starosta Krzysztof Ambroziak, że zarząd spotkał się z firmą, ale nie 

widzi potrzeby dalszych kontaktów.  
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Radny Dariusz Piątkowski poruszył sprawę remontów w DPS Tomczyce i opóźnień  

w płatnościach za faktury.   

W odpowiedzi Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że nikt z firmy nie zwracał 

się ze sprawą dot. opóźnień w płatnościach.  

 

Skarbnik Powiatu Witold Kępka poinformował, że została złożona przez firmę faktura, 

która została opłacona. Nie ma żadnych zaległych i z przekroczonym terminem 

płatności faktur.     

 

Ad. 6  

Roczne sprawozdania Kierowników Nadzorów Wodnych z działań podejmowanych 

na terenie Powiatu Grójeckiego. 

 

Przewodniczący poinformował, że wpłynęło dziesięć sprawozdań, które zostały 

radnym dostarczone. Na dzisiejsze posiedzenie nie zostali zaproszeni 

przedstawiciele Nadzorów Wodnych, jeśli byłyby pytania i niejasności do Nadzorów 

Wodnych to zostaną zaproszeni na następne posiedzenie w celu wyjaśnienia 

sprawy.  

 

Radny Władysław Kumorek poinformował, że pytań związanych z Wodami Polskimi 

jest bardzo dużo. Należałoby zaprosić osoby decyzyjne na szczeblu centralnym, 

ponieważ problemów jest dużo. Różnego rodzaju obwarowania uderzają w rolników  

i nakładają nowe obowiązki.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak zaproponował, aby zorganizować w tej sprawie 

posiedzenie Komisji Rolnictwa. Mamy dużo sygnałów od rolników i sadowników, 

którzy posiadają studnie głębinowe, że zobowiązani są do wyznaczania tzw. stref. 

Jest wiele wątpliwości oraz niejasności i na ten temat należy porozmawiać.  

 

Radny Dariusz Piątkowski poinformował, że spotkanie jest potrzebne, ponieważ jest 

wiele niejasności i po takim spotkaniu będziemy wiedzieli, jakie informacje 

przekazywać społeczeństwu.                

 

Ad. 7  

Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawach: 
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Ad. 7.1  

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia realizacji projektu Praca 

Owocem Aktywizacji finansowanego z Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020, Oś Priorytetowa IX Wspieranie 

włączenia społecznego i walka z ubóstwem Działanie 9.1 Aktywizacja społeczno-

zawodowa osób wykluczonych i przeciwdziałanie wykluczeniu społecznemu oraz 

wniesienia wkładu własnego – odczytał Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak 

/załącznik/  

 

Pani Katarzyna Skowron z PCPR poinformowała, że projekt opiewa na kwotę  

500.250,00 zł. Wkład własny to kwota 100.050 zł. Uczestnikami projektu będą osoby 

niepełnosprawne, wychowankowie rodzin zastępczych i rodziny zastępcze.    

 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady odczytał i poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 

na sali obrad 21 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 21 radnych. 

Uchwała Nr XII/74/2019 została przyjęta jednogłośnie 21 głosów „za”.   

 

Ad. 7.2  

Projekt Uchwały Rady Powiatu zmieniający Uchwałę Budżetową Powiatu 

Grójeckiego na rok 2019 – przedstawił Skarbnik Powiatu Witold Kępka /załącznik/ 

 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.   

Przewodniczący Rady odczytał i poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 

na sali obrad 21 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 21 radnych. 

Uchwała Nr XII/75/2019 została przyjęta jednogłośnie 21 głosów „za”.   

 

Ad. 7.3  

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Grójeckiego na lata 2019-2027 – przedstawił Skarbnik Powiatu Witold 

Kępka /załącznik/ 
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Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady odczytał i poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 

na sali obrad 21 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 21 radnych. 

Uchwała Nr XII/76/2019 została przyjęta jednogłośnie 21 głosów „za”.   

 

Ad. 7.4  

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu 

Grójeckiego od dnia 1 września 2019 r. – przedstawiła naczelnik Wydz. EiZ Barbara 

Orłowska /załącznik/  

Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady odczytał i poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 

na sali obrad 21 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 21 radnych. 

Uchwała Nr XII/77/2019 została przyjęta jednogłośnie 21 głosów „za”.   

 

Ad. 7.5  

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy  

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. – odczytał 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak /załącznik/ 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady odczytał i poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 

na sali obrad 21 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 21 radnych. 

Uchwała Nr XII/78/2019 została przyjęta jednogłośnie 21 głosów „za”.   

Ad. 7.6  

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia 

pomiędzy Powiatem Grójeckim i Powiatem Białobrzeskim w zakresie powierzenia 

zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego. – odczytał Przewodniczący 

Rady Janusz Karbowiak /załącznik/ 
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Radny Robert Lipiec zwrócił się z zapytaniem czy w momencie podpisania 

porozumienia powstaną nowe kursy autobusowe.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że nie powstaną nowe kursy. Będą 

uruchomione kursy, które były zawieszone. Obecnie są realizowane trzy takie 

połączenia między powiatem Grójeckim a powiatem Białobrzeskim.    

 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała na swoim posiedzeniu projekt uchwały.   

 

Radny Dariusz Piątkowski zwrócił się z zapytaniem czy nie jest potrzebna opinia 

Komisji Transportu projektu uchwały pod względem merytorycznym. 

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poinformował, że wielokrotnie na 

posiedzeniu Komisji Transportu sprawa była poruszana.  

 

Przewodniczący Komisji Transportu Grzegorz Górski poinformował, że odbyły się 

spotkania ze Starostom Białobrzeskim, na których sprawa była omówiona.  

 

Radny Michał Pruś poinformował, że projekt uchwały powinien być zaopiniowany 

przez Komisję Transportu. 

 

Radny Adolf Maciak poinformował, że projekt uchwały należy zaopiniować 

pozytywnie a na przyszłość takie projekty uchwał powinny być omawiane na 

posiedzeniu Komisji Transportu.  

 

Przewodniczący Rady odczytał i poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 

na sali obrad 21 radnych. W głosowaniu jawnym imiennym wzięło udział 21 radnych. 

Uchwała Nr XII/79/2019 została przyjęta 20 głosów „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”.   

Ad. 8  

Sprawozdania z prac Komisji Stałych od ostatniej Sesji Rady Powiatu Grójeckiego.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów Adam Balcerowicz poinformował, że komisja na 

swoim posiedzeniu zaopiniowała projekty uchwał, które są tematem obrad dzisiejszej 

Sesji Rady Powiatu.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty Robert Lipiec poinformował, że komisja na swoim 

posiedzeniu zaopiniowała projekt uchwały dot. sieci szkół, który był tematem obrad 

dzisiejszej Sesji Rady Powiatu. Na komisji została również poruszona sprawa 

wypowiedzi jednego z radnych na jednej z wcześniejszych sesji dot. udzielania 

korepetycji w LO Grójec. Komisja postanowiła na kolejne posiedzenie komisji 

zaprosić radnego Władysława Kumorka oraz Dyrektora LO Grójec w celu 

wysłuchania obydwu stron.     

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Jan Madej poinformował, że komisja na swoim 

posiedzeniu zajmowała się sprawą kontroli przeprowadzanych na terenie Powiatu 

Grójeckiego przez służby straży granicznej. Sprawa była zgłoszona przez radnego 

Michała Prusia. Przewodniczący Komisji zwrócił się do radnego, aby na przyszłość 

powiadamiał komisję, że nie będzie uczestniczył w obradach.   Komisja zapoznała 

się z organizacją pracy oraz bieżącą działalnością Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Grójcu.  W porządku obrad był również punkt  

dot. rozprzestrzeniania się ASF, ale z zaproszonych gości nikt nie przybył.  Komisja 

zapoznała się z sytuacją po wystąpieniu niekorzystnych zjawisk pogodowych 

(przymrozki) na terenie Powiat Grójeckiego.    

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji p. Cezary Kołodziejski 

poinformował, że komisja na swoim posiedzeniu zapoznała się z petycjami  

dot. restrukturyzacji SP ZOZ Nowe Miasto.  

 

Radny Michał Pruś odnosząc się do posiedzenia Komisji Rolnictwa poinformował,  

że miesiąc temu złożył zapytanie dot. przeprowadzanych kontroli. Radny 

podziękował, że komisja zajęła się sprawą i jakby wiedział, że na posiedzeniu jest 

Straż Graniczona postarałby się w posiedzeniu uczestniczyć. Radny poinformował, 

aby na przyszłość powiadomić o takiej sytuacji telefonicznie.  

 

Radny Adolf Maciak poinformował, że jeśli radny Pruś był poinformowany  

o posiedzeniu to powinien przybyć na posiedzenie komisji.  Straż Graniczna na 

posiedzeniu udzieliła wiele informacji i wyjaśnień. Następnie radny poinformował,  

że Wojewoda wygospodaruje środki finansowe w związku z wystąpieniem 

niekorzystnych zjawisk atmosferycznych jak przymrozki.   

 



10 
 

Radny Michał Pruś zwrócił się do radnego Maciaka informując, że radny nie jest od 

tego, aby mnie pouczać czy ja powinienem być na komisji czy nie.    

 

Radny Jan Madej poinformował, że komisja klęskowa weryfikuje wnioski dot. 

przymrozków, ale to nie znaczy, że środki finansowe będą przyznane.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że pomoc z budżetu państwa jest 

przede wszystkim na dwa działania tj. susza, powodzie (podtopienia). Przymorski nie 

są zakwalifikowane, aby sadownik otrzymał odszkodowanie.   

 

Radny Wojciech Wojtczak poinformował, że uczestniczy w posiedzeniach komisji 

klęskowej i jest ok. 80% mniej owoców na jabłoniach. Następnie radny zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Transportu z zapytaniem jak Przewodniczący chce 

zorganizować objazd dróg na terenie powiatu. 

 

Radny Władysław Kumorek odniósł się do posiedzenia Komisji Rolnictwa gdzie 

obecna była Straż Graniczna. Odniósł się także do wypowiedzi radnego Prusia, który 

na forum poucza rannego. Radny Władysław Kumorek przypominał, że radny Pruś  

w poprzedniej kadencji odnotował najwięcej nieobecności na sesjach i komisjach.   

 

Radny Adolf Maciak poinformował, że w poprzednich latach były środki w związku  

z przymrozkami.  

 

Radna Marzena Rosołowska poinformowała, że wiele razy uczestniczyła  

w komisjach szacowania strat. W tym roku nie można w 100% powiedzieć,  

że sadownicy otrzymają środki. Informacja od Ministra będzie na przełomie września 

br. po zebraniu wszystkich protokołów.    

 

Ad. 9 

Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Janusz Karbowiak poinformował, że nie wpłynęła 

żadna interpretacja ani zapytanie.  
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Ad. 10  

Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

 

Radny Władysław Kumorek poinformował, że złożył skargę na działalność p. Elżbiety 

Fałek Dyrektor SOSW w Nowym Mieście. Radny poinformował, że sprawdzi,  

ale najprawdopodobniej kierował skargę na posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji a otrzymał odpowiedź od Starosty. Radny poinformował, że kiedy osoba 

zainteresowana zwróciła się do p. Dyrektor otrzymała odpowiedź, że nie jest 

zobowiązana wydać zaświadczenie, o jakie prosiła. Takie zachowanie Dyrektora nie 

powinno mieć miejsca. Wykonałem telefon do p. Dyrektor i dopiero po mojej 

interwencji dokument został wydany. Osoby pełniące funkcje kierownicze powinny 

obowiązywać pewne zasady. Radny poinformował, że jeśli pismo nie było 

skierowane do Komisji Skarg to ponowi sprawę i prosi o rozpatrzenie skargi  

na posiedzeniu komisji. 

 

Wicestarosta Jolanta Sitarek poinformowała, że z informacji uzyskanej od p. Dyrektor 

wynika, że pracownicy chodziło o zaświadczenie za okres odbywania stażu 

pedagogicznego na kolejny stopień awansu zawodowego. Pani Dyrektor wyjaśniła, 

że ta pani takiego stażu w ogóle nie odbywała w tej placówce. Osoba pracowała 

gdzie rozwiązała umowę o pracę i otrzymała świadectwo pracy.  

 

Radny Władysław Komorek poinformował, że znane jest stanowisko jednej strony, 

ale aby podjąć obiektywną ocenę należy wysłuchać także drugiej strony.  

 

Wicestarosta Jolanta Sitarek poinformowała, że jak w przyszłości powtórzy  

się podoba sytuacja to osoba powinna przyjść do Starostwa i sprawa byłaby 

wyjaśniona.   

 

Radny Władysław Kumorek poinformował, że zna sprawę od strony skarżącej  

i przedstawione przez nią informacje są wiarygodne.   

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak zaproponował, aby zorganizować 

spotkanie z udziałem osoby zainteresowanej, dyrektora placówki oraz Wicestarosty  

i sprawę wyjaśnić.  
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Radny Władysław Kumorek przychylił się do propozycji Przewodniczącego Rady.  

 

Radny Grzegorz Górski zaproponował, aby zorganizować posiedzenie Komisji 

Rolnictwa w poszerzonym składzie o zainteresowanych radnych lub sesję gdzie 

zostanie poproszona Straż Graniczna, ponieważ zbliżamy się do zbiorów owoców  

a cudzoziemców jest na naszym terenie coraz więcej.  Takie spotkanie wyjaśni wiele 

zagadnień.  

 

Radny Jan Madej poinformował, że mieszkańcy są zainteresowani sprawą i jeśli 

będzie taka potrzeba Straż Graniczna chętnie przyjedzie na teren danej gminy  

i udzieli stosownych informacji.  

 

Radny Dariusz Piątkowski poinformował, że jeśli radny Kumorek złożył skargę  

to powinna być ona przedstawiona na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji, ponieważ takie zapisy wprowadził ustawodawca.  

 

Radny Wojciech Wojtczak zwrócił się z zapytaniem czy została wszczęta procedura 

dot. działki nr 493 w Błędowie w celu przejęcia na Skarb Państwa części działki 

prywatnej, która jest zajęta pod drogę. Następnie zwrócił się z zapytaniem, co się 

dzieje z drogą w msc. Zalesie, ponieważ Wójt wielokrotnie zgłaszał odcinek do 

funduszu klęskowego.  

Radny zwrócił się do Przewodniczącego Rady w spawie złożonej skargi  

na Przewodniczącego Komisji Transportu Zbiorowego i Dróg Publicznych. Skarga 

powinna trafić na posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Radny 

poinformował, że otrzymał ekspertyzę prawną. Zdaniem radnego sprawa jest 

niezakończona i zwraca się z zapytaniem czy skarga została przekierowana zgodnie 

z kompetencją tj. do Wojewody. 

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poinformował, że skarga gdzie jeden radny 

skarży drugiego radnego nie wymaga przekierowania do Wojewody Mazowieckiego.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak odnosząc się do wypowiedzi radnego Wojtczaka  

i sprawy działki nr 493 poinformował, że rozmawiał z Dyrektorem PZD i sprawa 

zostanie wyprostowana. Odnoście zgłoszenia dróg w ramach funduszów klęskowych 
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są informacje od Wojewody, że jest przychylność do pięciu odcinków. W ciągu 

kolejnych dwóch tygodni otrzymamy ostateczną odpowiedź.  

 

Radny Władysław Kumorek odniósł się do ostatnich obfitych opadów deszczu  

na terenie gm. Jasieniec, zwrócił się z zapytaniem czy będziemy występować  

do Instytutu Metrologii w Puławach o przedstawianie danych dot. opadów, ponieważ 

na terenie gm. Jasieniec opady miejscowo przekraczały 50 milimetrów.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak odnosząc się do nawałnic, które w dniu wczorajszym 

przeszły przez powiat poinformował, że będziemy występować do Instytutu 

Meteorologii w Warszawie o przedstawienie danych.  

 

Radny Władysław Kumorek poinformował, że mieszkańcy gm. Jasieniec zgadzają 

się na to, aby dwa odcinki dróg tj. Tworki – Osiny oraz Gniejewice – Gośniewice były 

nienaprawiane (sprawa funduszy klęskowych).  

 

Radny Adolf Maciak poruszył sprawę drogi Oczesały – Anielin gm. Belsk Duży. 

Radny zwrócił się z zapytaniem czy są prowadzone prace geodezyjne celem 

uregulowania stanu prawego. 

 

Wicestarosta Jolanta Sitarek powróciła do sprawy skargi na Dyrektora SOSW  

w Nowym Mieście informując, że radny Kumorek nie złożył skargi na posiedzenie 

Komisji Skarg tylko pismo o wyjaśnienie sprawy do Starosty. Następnie Wicestarosta 

odniosła się do wypowiedzi radnego na sesji w sprawie udzielanych korepetycji w LO 

Grójec. Wicestarosta zwróciła się z zapytaniem czy radny zapoznał się  

z odpowiedzią Dyrektora. 

 

Radny Władysław Kumorek odnosząc się do spawy korepetycji w LO Grójec 

poinformował, że jest zbulwersowany, jeśli ktokolwiek kwestionuje to, o czym wiedzą 

wszyscy mieszkańcy Grójca i Powiatu, co się dzieje z korepetycjami w LO. 

Korepetycje są i jest w stanie podać nazwiska osób, które mają z tego korzyści.  

 

Radna Anna Steczkowska odnosząc się do sprawozdań z prac komisji 

poinformowała, że zabrakło sprawozdania z Komisji Zdrowia. W szpitalach sytuacja 

finansowa i kadrowa jest tragiczna. W PCM Grójec pensje wypłacane  
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są z dwutygodniowym opóźnieniem a w Nowym Mieście z dwumiesięcznym. 

Następnie poinformowała, że do końca lipca w Nowym Mieście będzie pracowała 

karetka „S” ta sprawa również powinna być omówiona na komisji. Powinno być 

również zwołane posiedzenie Rady Społecznej, aby omówić problemy. Dyrektor  

SP ZOZ Nowe Miasto rozesłała pismo do mieszkańców w sprawie wsparcia 

finansowego szpitala. Takie działanie p. Dyrektor jest nieprzemyślane i wprowadza 

niepokój wśród mieszkańców oraz spowoduje odpływ pacjentów ze szpitala. 

Następnie odnosząc się do spawy sprzedaży gruntów w Słomczynie radna prosi, aby 

środki przeznaczyć również na szpital w Nowym Mieście.  

 

Radna Teresa Bednarska poinformowała, że rozumie trudną sytuację odbytu szpitali 

jednak były ustalenia, że pieniądze zostaną przekazane na szpital w Grójcu. 

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poinformował, że to za poprzedniej 

kadencji były ustalenia, że środki ze sprzedaży gruntów w Słomczynie będą 

przekazane na PCM Grójec.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Fiks zwracając się do radnej Steczkowskiej 

poinformował, że jakby posiedzenie komisji było poświęcone karetce „S” nic by  

z tego nie wynikło, ponieważ decyzje w tej sprawie podejmuje Wojewoda. Odnośnie 

gruntów w Słomczynie Wiceprzewodniczący poinformował, że te grunty były 

gruntami Jednostki Wojskowej w Nowym Mieście. Wiceprzewodniczący 

poinformował, że dojdziemy to porozumienia i szpital w Nowym Mieście również 

otrzyma środki finansowe ze sprzedaży gruntów.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że dyrekcja obydwu szpitali nie kryje 

faktu, że brakuje środków finansowych. Są podejmowane działania, aby obniżyć 

koszty w placówkach. Dyrekcja PCM Grójec zwracała się do poszczególnych gmin  

o pomoc finansową. Środki pozyskane przez dyrekcję nie mogą być przekazane na 

wynagrodzenia tylko między innymi na sprzęt czy remonty. Odnosząc się do spawy 

środków ze sprzedaży gruntów w Słomczynie Starosta poinformował, że jak środki 

będą na koncie będziemy podejmować stosowane decyzje.     

 

Radny Dariusz Piątkowski zwrócił się do Starosty o podjęcie szybszych działań dot. 

restrukturyzacji w szpitalach. Bez wprowadzenia pewnych rozwiązań nawet 
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restrykcyjnych placówki nie będą funkcjonowały. Jeśli działania nie będą 

wprowadzane rządzący powiatem będą za to odpowiedzialni.  

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poinformował, że należy podejmować 

działania nawet drastyczne, aby te placówki funkcjonowały. Szpitale w obecnej 

formie nie mogą dalej funkcjonować i o tym wiemy wszyscy tylko nikt od wielu lat nie 

podjął odważnej decyzji. Aby sytuacja szpitali była lepsza są potrzebne środki 

zewnętrzne oraz wola polityczna, której obecnie nie ma. Nie mamy w rządzie posła  

z powiatu, który by nam pomagał i był decyzyjny.     

 

Radna Anna Steczkowska poinformowała, że jest poseł Mirosław Maliszewski. 

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak zwracając się do radnej poinformował,  

że radna nie taktuje sprawy szpitali poważnie i nie wnosi nic konstruktywnego.   

 

Radna Anna Steczkowska poinformowała, że poczuła się urażona słowami 

Przewodniczącego Rady.     

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poinformował, że nigdy radnej nie obraził  

i prosi radną, aby zabiegała o pozytywne załatwienie środków na szpitale.  

 

Radna Anna Steczkowska poinformowała, że jej podejście do problemów szpitali jest 

bardzo odpowiedzialne. Jeśli Przewodniczący Rady mówi, że nie ma przedstawiciela 

w rządzie a jest to poseł Mirosław Maliszewski. Radna zwróciła się z zapytaniem,  

co poseł Maliszewski zrobił dla szpitala.  

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak przypominał, że poprzednia p. dyrektor  

SP ZOZ Nowe Miasto pisała pismo do Premiera o środki zewnętrzne w kwocie  

5 mln zł. To nie poseł Maliszewski ma takie możliwości tylko Premier Morawiecki. 

Pomocy może udzielić także Marszałek Stanisław Karczewski, który na dzień 

dzisiejszy wykazuje dużą wolę. Natomiast z Ministrem Markiem Suskim od pół roku 

nie można się spotkać. Dochodzą nas również informacje, że rokowania są za 

szpitalem w Radomiu, który ma otrzymać 5 mln. zł.   
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Radna Teresa Bednarska poinformowała, że Minister Marek Suski jest na bieżąco 

informowany, co się dzieje w PCM Grójec i spotkanie będzie sfinalizowane  

w niedługim czasie.  

 

Radny Wojciech Wojtczak poinformował, że jeśli chodzi o parlamentarzystów  

to radna Steczkowska ma rację, ponieważ p. Maliszewski nie wystąpił z żadną 

petycją czy pismem w sprawie naszych szpitali. Następnie radny zwrócił się  

z zapytaniem gdzie została przekazana nadwyżka budżetowa, ponieważ poprzedni 

zarząd powiatu nadwyżkę miał przekazać na szpitale. Radny poinformował,  

że zarząd nie ma pomysłu na funkcjonowanie szpitali.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował o środkach na doposażenie szpitala  

w Nowym Mieście z programu unijnego. Bezpośrednio z budżetu województwa jak  

z budżetu powiatu na działalność PCM nie można przekazać środków. Były 

zorganizowane spotkania i rozmowy na ten temat w szpitalu jak i w Starostwie.  

 

Radna Anna Steczkowska przypominała, że w poprzedniej kadencji staraliśmy się 

pozyskać jak najwięcej środków i udało się pozyskać kwotę ok. 12 mln zł.  

z przeznaczeniem na doposażenie. Następnie poinformowała o oddanym POZ  

w Rzeczycy.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że w dniu wczorajszym był w Nowym 

Mieście i uzyskał informacje, że na przeciwko szpitala ma powstać prywatna klinika. 

Starosta poinformował, że jeśli ta koncepcja zostanie zrealizowana będzie to bardzo 

niekorzystne dla naszego szpitala.  

 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Fiks zwrócił się do radnej Anny Steczkowskiej  

czy słyszała wypowiedź Wójta z Rzeczycy, który informował o problemach za rządów 

byłej p. Dyrektor SP ZOZ Nowe Miasto.  

 

Radna Anna Steczkowska poinformowała, że byłej p. dyrektor to nie ma od lutego  

a problemy zaczęły się w lutym, marcu po odejściu lekarza. Odnoście powstania 

prywatnej kliniki radna poinformowała, że słyszała o powstaniu poradni, których nie 

ma w Nowym Mieście między innymi poradnia reumatologiczna, ortopedia.   
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Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poinformował, że powstanie konkurencja, 

co będzie bardzo niekorzystne dla funkcjonowania szpitala.   

 

Ad. 11  

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Janusz 

Karbowiak o godz. 12.10 zamknął posiedzenie wypowiadając formułę „Zamykam 

Sesję Rady Powiatu Grójeckiego”. 

 

 

     Protokołowała:                                                                    Przewodniczył: 

 

     Ineza Banach                                                                    Janusz Karbowiak   

 

 


